

*Dr. Eng.
Nader Riad*

National Research Centre
Al Behos St. Dokki, Cairo Egypt
THE PRESIDENT

Engineer, Dr. Nader Noshi Riad

Chairman and CEO Bavaria-Egypt

Dear Sir:

Attached you will find a reference is made to Resolution No. 45/2006 by the Professor of the Minister of Higher Education and Minister of State for Scientific Research, appointing you as a Member of Experience to the Board of the National Research Center for two years.

On behalf of myself and the Members of the Board of the Center, it gives me pleasure to express warm wishes for you well-deserved trust.

May God help you always in pursuit of scientific research and industry in our beloved Egypt.

Peace be with you.

**Prof. Dr. Hany El Nazer
President**

Arab Republic of Egypt

**Ministry of Higher Education
Ministry of State for Scientific Research
The Minister**

Resolution No. 45/2006
Dated March 21, 2006

Minister of Higher Education & Scientific Research

After reviewing Presidential Resolution No. 50/1988 issuing the Statutes of the National Research Center, and the presentation of the President of the Center, here is the following resolutions:

Resolution

Article 1

Effective March 5, 2006, membership shall be renewed for the following:

- Engineer, Dr. Nader Noshi Riad, Chairman and CEO of Bavaria – Egypt
- Mr. Shafik Mohamed Baghdadi, Deputy Chairman – Federation of Egyptian Industries

They will be Members of Experience in the Board of the National Research Center for two years.

Article 2

All concerned authorities are to abide by the above resolutions.

Minister of Higher Education
& Scientific Research

Dr. Hany Hilal

*Dr. Eng.
Nader Riad*

Engineer, Dr. Nader Riad

H.E. Prof. Dr. Hany Hilal
Minister of Higher Education
and State for Scientific Research

Dear Sir:

With great thanks and appreciation, I have received your resolution appointing me as Member of the Board of the National Research Center by Ministerial Decree No. 45 dated March 21, 2006.

I hereby express to you're my sincere gratitude and appreciation for have this trust in me. And I hope that I will be able to fulfill all that is trusted upon me.

I wish you success always.

Very truly yours,

Dr. Nader Riad

March 22, 2006

*Dr. Eng.
Nader Riad*

BAVARIA Egypt
(S.A.E.)

Professor, Dr. Hany El Nazer
Chairman, National Research Center

March 22, 2006

Dear Sir:

With gratitude and appreciation, I received your kind regards congratulating me on the occasion of my renewed membership to the Board of the National Research Center.

I can only express my appreciation of the debt, which you lay upon me, hoping that my participation will meet your expectations and fulfill the role I have been honored to lead.

I would like to take this opportunity to express to you and the National Research Center my best wishes.

Very truly yours,

**Engineer, Dr. Nader Riad
Chairman and CEO**

*Dr. Eng.
Nader Riad*

NATIONAL RESEARCH CENTER
Das nationale Forschungszentrum
AL-BEHOS ST.DOKKI CAIRO EGYPT
Dokki – Kairo – Arabische Republik Ägypten

THE PRESIDENT

Der Zentrumsleiter

Prof. Dr. Ing. Nader Noshy Riad

Vorstandsvorsitzender und Geschäftsführer der Firma Bavaria – Egypt

Sehr geehrter Dr. Riad,

in Übereinstimmung mit dem (beigefügten) Beschluss Nr. 45/2006 des Ministers für Hochschulwesen und wissenschaftliche Forschung, der Ihre Ernennung als einer der Experten in den Vorstand des nationalen Forschungszentrums für zwei Jahre vorsieht, ist es mir eine große Ehre, Ihnen im Namen der Vorstandsmitglieder des nationalen Forschungszentrums und in meinem Namen die herzlichsten Glückwünsche zu diesem wertvollen Vertrauen, dass Ihnen zu Recht entgegengebracht wurde, auszusprechen.

Ich hoffe, dass Sie weiterhin zur Entwicklung der Forschung und der Industrie in unserem geliebten Heimatland Ägypten beitragen und verbleibe

mit freundlichen Grüßen

Der Zentrumsleiter

Prof. Dr. Hany Al Nazer

Arabische Republik Ägypten

Das Ministerium für Hochschulwesen

Das Staatsministerium für wissenschaftliche Forschung

Der Minister

Dekret Nr. 45/2006

vom 21. März 2006

Der Minister für das Hochschulwesen und die wissenschaftliche Forschung hat nach der Einsichtnahme in das Präsidialdekret Nr. 50/1988 bezüglich der Aufstellung der geschäftsführenden Satzung des nationalen Forschungszentrums und aufgrund der Empfehlungen des Leiters des Zentrums folgendes beschlossen,

Artikel Nr. 1

ab dem 05.03.2006 die Mitgliedschaft von :

- **Dr. Ing. Nader Noshy Riad**, Vorstandsvorsitzender und der Geschäftsführer der Firma Bavaria – Egypt und
- Herr Shafeq Mohamed Al Baghdady, stellvertretender Vorsitzender des Verbands der ägyptischen Industrien

als Experten im Vorstand des nationalen Forschungszentrums für zwei Jahre zu erneuern.

Artikel Nr. 2

Alle zuständigen Behörden haben dieses Dekret auszuführen.

Der Minister für Hochschulwesen
und wissenschaftliche Forschung

Dr. Hany Helal

Minister für Hochschulwesen und
Staatsminister für wissenschaftliche Forschung

22.03.2006

Sehr geehrter Dr. Helal,

Ich habe voller Dankbarkeit Ihr Ministerialdekret Nr. 45 erhalten, das Sie am 21.03.2006 erlassen haben, um meine Mitgliedschaft im Vorstand des nationalen Forschungszentrums zu bestätigen.

Bei dieser Gelegenheit möchte ich Ihnen für das wertvolle Vertrauen, das Sie mir entgegen bringen, danken. Ich hoffe, dass ich der mir zugeteilten Aufgabe gerecht werde und Ihre Erwartungen in vollem Maße erfüllen kann.

Ich wünsche Ihnen immerwährenden Erfolg und verbleibe

hochachtungsvoll

Dr. Ing. Nader Riad

Prof. Dr. Hany Al Nazer

Vorstandsvorsitzender des nationalen Forschungszentrums 22.03.2006

Sehr geehrter Prof. Dr. Hany Al Nazer,

Ich habe voller Dankbarkeit Ihre lieben Glückwünsche zur Erneuerung meiner Mitgliedschaft im Vorstand des nationalen Forschungszentrums erhalten. Bei dieser Gelegenheit möchte ich mich bei Ihnen für diese Freundlichkeit bedanken. Außerdem hoffe ich angesichts der ehrenvollen Aufgabe, die mir zuteilt wurde, dass ich Ihre Erwartungen nicht enttäusche. Es freut mich zudem, die Gelegenheit wahrnehmen zu können, um Ihnen und dem nationalen Forschungszentrum die herzlichsten Glückwünsche auszusprechen.

Hochachtungsvoll

Der Vorstandsvorsitzende und der Geschäftsführer

Dr. Ing. Nader Riad